
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Obce Kruh konaného 15.5.2023 v zasedací místnosti 

obecního úřadu v Kruhu 

 

přítomno: 6 členů zastupitelstva 

Jindřich Vancl, Ivana Horáčková, Iveta Jeriová, Eva Loukotová, Roman Kužel, Jiří Sedláček 

 

 

3 občané 

 

Zasedání bylo zahájeno v 17,oo hodin, ukončeno v 18,  

 

zasedání zahájil starosta obce Jiří Sedláček, přivítal přítomné, omluvil Ladislava Pršalu z rodinných 

důvodů a konstatoval, že je přítomno tolik zastupitelů, aby bylo zasedání usnášeníschopné.  

 

Zapisovatelem navržen: Jindřich Vancl, ověřovateli zápisu navrženi Ivana Horáčková a Iveta 

Jeriová 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

program zasedání  

  

 1) Seznámení s programem zasedání  
2) Kontrola usnesení z minulého zasedání  

3) Projednání závěrečného účtu obce Kruh za rok 2022  

4) Projednání účetní závěrky obce Kruh za rok 2022  

5) Projednání účetní závěrky Mateřské školy Kruh, příspěvkové organizace, za rok 2022  

6) Projednání schválení převodu zisku Mateřské školy Kruh, příspěvkové organizace, za rok  

2022 do rezervního fondu  

7) Projednání možnosti podání žádosti o dotaci na pořízení komunitní fotovoltaické  

elektrárny na objekty v majetku obce Kruh  

8) Projednání žádosti o prodej části pozemkové parcely číslo 1213/2  

9) Seznámení se Zprávou o bezpečnostní situaci v obci za rok 2022  

10) Projednání rozpočtového opatření č. 3/2023  

11) Usnesení  

12) Závěr 

 

1)starosta obce seznámil přítomné s programem zasedání, sám navrhl jeho doplnění o schválení 

dodatku č. 2 ke Smlouvě o sběru, přepravě a převzetí odpadu č. 03/2021/S, další návrhy už nebyly,  

o doplněném programu bylo hlasováno 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

2) kontrola usnesení z minulého zasedání. Pozemky byly Radku Martiškovi prodány, ostatní  

usnesení jsou průběžně plněna 

  

3) Zastupitelstvu byl předložen ke schválení závěrečný účet Obce Kruh za rok 2022 společně  

s výsledkem přezkoumání hospodaření ve výše uvedeném období Krajským úřadem Libereckého 

kraje. Během kontroly nebyly zjištěny závažné chyby a nedostatky. Návrh závěrečného účtu obce 

Kruh byl vyvěšen na úřední desce od 28. dubna do 15.května 2023. Závěrečný účet může  

být schválen bez výhrad. 

 



 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

4) Zastupitelstvu byla předložena účetní závěrka obce za rok 2022. Žádné dotazy nebyly,  

o schválení účetní závěrky bez výhrad bylo hlasováno 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

5) Zastupitelstvu byla předložena účetní závěrka Příspěvkové organizace Mateřská škola Kruh  

za rok 2022. Žádné dotazy nebyly, o schválení účetní závěrky opět bez výhrad bylo hlasováno 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

6) Zastupitelstvo musí schválit převod zisku 24.388,9o Kč příspěvkové organizace Mateřská škola 

Kruh za rok 2023 do rezervního fondu ze zlepšeného hospodářského výsledku. O převodu zisku 

bylo potom hlasováno. 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

7) Na předchozích zasedáních jsme mluvili o možnosti podání žádosti o dotaci na pořízení 

komunitní fotovoltaické elektrárny na objekty v majetku obce Kruh. Žádost musí být podána  

do konce června a zastupitelstvo podání musí schválit. Panely by byly nainstalovány na budovu 

obecního úřadu a mateřské školy, kde by nám pomáhaly pokrýt část energie pro úřad a školku  

a také veřejné osvětlení. Další panely by se daly na sokolovnu, kde by energie pokrývala budovu  

a přebytečná by se „posílala“ na obchod a hostinec, případně na úřad. Pokryly by se tak náklady 

dotace pro oba provozy, které jim dáváme (120.000 obchod, 50.000 hostinec) a hlavně budeme mít 

někdy elektřinu zadarmo (někdy znamená když se podle aktuálního počasí bude vyrábět. Když ne, 

tak ji budeme jako doposud ze sítě.  Dotace na fotovoltaiku je podle vysoutěžené ceny až 70%. 

Celková cena může být (ale nemusí) menší, než ta projektovaná (cena uvedená níže), návratnost 6, 

budeme raději počítat spíše 7 roků. Investice by byla při výkonu panelů na sokolovně 50 kWp 

(Kilowatt-peak = je jednotka označující nominální výkon fotovoltaického panelu, popřípadě celé 

elektrárny. KWp poskytuje údaj o velikosti výkonu, který panel podává za přesně specifikovaných 

podmínek. Skutečný výkon však bývá menší, protože klimatické podmínky nezaručují po celou 

dobu dne plný sluneční svit. Ten bývá většinou kolem poledne, kdy bývá hodnota kWp  

i překročena) a 20 kWp na obecním úřadu s bateriemi 20 kWh u obou budov (úložiště pro navíc 

vyrobenou elektřinu). Cena je přibližně 4.020.000,- Kč před výzvou k podání nabídek (cena  

od projektanta, po soutěži, která musí být vyhlášena, může bude samozřejmě jiná. Pro vysvětlení: 

Přibližně platí, že solární panely o výkonu 1 kWp vyrobí v našich podmínkách ročně 

zhruba 950 kWh elektrické energie. Sokolovna, úřad a hostinec s obchodem spotřebují podle 

předložených vyúčtování za elektřinu za rok 2022 dohromady 31 MWh, Vlastní výroba elektřiny 

podle navržených panelů na sokolovně a úřadu je 72 MWh, takže nám pořád něco zbývá  

do budoucnosti pro ostatní budovy (hasičárna, škola, koupaliště = zatím se o nich neuvažovalo), 

respektive k prodeji. Hostinec s obchodem je uveden z důvodu, že bude platit energii obec a nebude 

se tak přispívat z tohoto důvodu oběma zařízením. Můžeme (a asi by se i mělo) přispět jinak. 

   Pro informaci je záruka na panely 25 roků, ostatní vyměnitelné části (a i podstatně levnější) mají 

záruku menší. A ještě jedno vysvětlení, co je jednotka kWp: Kilowatt-peak je jednotka špičkového 

výkonu fotovoltaické elektrárny (p = peak – anglicky vrchol nebo špička). Jedná se o výkon 



fotovoltaické elektrárny při standartních testovacích podmínkách. Po vysvětlení bylo o schválení 

podání žádosti o dotaci a vyhlášení výzvy k podání nabídek na pořízení fotovoltaických panelů  

na budovu obecního úřadu a sokolovny hlasováno 

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

8) Markéta Jebavá podala na obec žádost o odkup části obecního pozemku p.č. 1213/2, který mají 

za plotem a dlouhodobě ho užívají. Aktuální cesta by zůstala zachována. Geodeta, smlouvu i vklad 

zajistí. Pokud s tím budeme souhlasit, tak musíme nejdřív schválit záměr prodeje a ten vyvěsit  

na úřední desku. Při zaměření se zjistilo, že část cesty na druhé straně není na parcele a musíme  

ji koupit, případně směnit (asi 12 m2), majitel s tím souhlasí, to ale budeme řešit až na dalším 

zasedání. Nejdříve musí zastupitelstvo schválit záměr prodeje.   

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

9) Dalším bodem zasedání je ten doplňující, a to schválení dodatku č. 2 ke Smlouvě o sběru, 

přepravě a převzetí odpadu č. 03/2021/S. Protože jsou přidány do obecního odpadového 

hospodářství barevné nádoby k nemovitostem na sběr plastů a papíru, tak musíme schválit dodatek 

ke smlouvě. K bodu nebylo žádných připomínek, proto o jeho schválení bylo hlasováno 

 

 hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

  

10) Zastupitelstvu byla předložena zpráva o bezpečnostní situaci v obci za rok 2022 zpracovaná 

Policiií ČR MO v Jilemnici. Přestupků je o něco více než v předchozích letech. 

 

11) Zastupitelstvu bylo předloženo Rozpočtové opatření č. 3/2023. Na položce příjmů je daň 

z příjmu právnických osob 45.350,- Kč. Na položce výdajů potom vyšší náklady na dar na ples 

ČČK 60,- Kč, vyšší náklady na pojištění majetku 265,- Kč a výdaje na daň z příjmu 45.350,- Kč.. 

Rozpočtové opatření tedy bude – Příjmy 45.350,- Kč Kč, výdaje 45.675,- Kč, financování 325,- Kč 

Po vysvětlení bylo o schválení Rozpočtového opatření č. 3/2023 hlasováno  

 

hlasování: / 6 : 0 : 0 / pro: Jeriová, Vancl, Kužel, Horáčková, Loukotová, Sedláček 

/ proti: 0, zdržel se: 0 

 

Diskuze:  

 

Jiří Sedláček – nejbližší akce v obci: 3. června dětský den na hřišti a pouťové posezení u hasičárny  

           a taky přijede pouť, bude u sokolovny, 10.6. Pochod Hanče a Vrbaty, 16. června divadlo  

           pro školy Smailík z Pecky, 17. června k nám přijedou Křtiny - vesnice Jihomoravského kraje  

           2017, 29. července 70. ročník fotbalového turnaje, 12.srpna 135. výročí založení SDH 

           a 80. Mercedes 

- po obci máme okolo silnice vyměněny lampy, vzhledem k cenám elektřiny  

           a případné výrobě vlastní se musíme nad další výměnou zamyslet. Máme tu nabídku, další  

           se zpracovává, dotace je 30%, návratnost je celkem rychlá.  A pokud budeme mít   

           fotovoltaiku a budeme si vyrábět elektřinu, tak se nám to vrátí ještě rychleji. 

- 10.5. byla v kině beseda s projektantem od Ekomonitoru a dozorem od Ekolservisu 

           k vodovodu a kanalizaci. Chtěli jsme, aby hlavně přišli občané, kterých se týká smlouva  

           o smlouvě budoucí na poskytnutí jejich pozemků, samozřejmě mohli přijít i ostatní. Bohužel  

           přišlo jenom pět občanů a celá akce se tak vůbec nepovedla. A z toho mála vyvstala hodně  



           negativní myšlenka, proč to obec za současných podmínek vůbec dělá 

- Terénní pečovatelská služba Jilemnice poslala materiál k přiblížení její služby  

           pro občany, abychom věděli, co to vlastně obnáší, když obec přispívá na provoz. Někteří naši     

           občané službu využívali a využívají  

- Blíží se fotbalový turnaj a vzhledem k výročí události by bylo dobré ho trochu oživit. 

           Na turnaj budou pozváni bývalí fotbalisté, po turnaji by byla živá hudba, kterou by měla  

           obec zaplatit a pomoci tak sokolu 

 

Jindřich Vancl – blíží se dětský den a bude potřeba obsadit stanoviště. Měli by se zapojit zastupitelé. 


